
Vahingot



Mikä on vahinko?
Töissä voi sattua vahinko.

Vahinko tarkoittaa esimerkiksi sitä, että

• tavaroita, koneita, työvälineitä tai muuta materiaalia menee rikki

• maitoa tai muita aineita pilaantuu

• eläin sairastuu tai kuolee.

Lomittajilla on vahinkovakuutus.

Vakuutus korvaa vahingon yrittäjälle.



Jos vahinko sattuu

Jos sinulle sattuu töissä vahinko, 

ilmoita siitä heti yrittäjälle ja lomatoimistoon. 

Myös pienet vahingot pitää ilmoittaa heti.

Vahingosta pitää tehdä vahinkoilmoitus.

Tee vahinkoilmoitus sähköisesti.

Ohjeet saat lomatoimistosta.



Antibioottivahinko
Jos antibioottimaitoa lypsetään tankkiin,

vahinko on aina vakava.

Jos lypsät antibioottimaitoa tankkiin,

sinun pitää heti olla yhteydessä

• tilan yrittäjään

• maitoauton kuljetusyritykseen ja

• lomatoimistoon.

Huolehdi, että maitoauto ei ota 

antibioottimaitoa mukaansa.

Kiinnitä tankkiin esimerkiksi selkeä viesti:

ANTIBIOOTTIA TANKISSA – EI MAITOAUTOON!

!



Hätätilanne

Jos tulipalo syttyy, 

soita numeroon 112. 

Soita apua puhelimesi 112-sovelluksella.

Silloin hätäkeskus näkee, 
missä olet.

Sinun ei tarvitse muistaa osoitetta. 

!



Tämän ohjeen ovat tehneet

Pohjois-Savon lomituspalvelut,

Savonia-ammattikorkeakoulu & Soilimaria
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